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Abstract (en)
The device consists of a single vehicle (1) comprising three articulated chassis (2, 3, 4) and medium-frequency induction heating tunnels. On the
front chassis (2) are mounted, on a line of rails, a first (T1) and a second (T2) heating tunnel and means for detaching the old rails (R1). On the
central chassis (3) are mounted a member (23) for holding the sleepers on the ballast and, per line of rails, an auxiliary heating tunnel (T3) and, on
the rear chassis (4) are mounted means for attaching the new rails (R2). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif est constitué par un seul véhicule (1) comprenant trois châssis articulés (2, 3, 4) et des tunnels de chauffage par induction à fréquence
moyenne. Sur le châssis avant (2) sont montés, par file de rails, un premier (T1) et un deuxième (T2) tunnels de chauffage et des moyens pour
détacher les anciens rails (R1). Sur le châssis central (3) sont montés un organe (23) de maintien des traverses sur le ballast et, par file de rails, un
tunnel de chauffage auxiliaire (T3) et sur le châssis arrière (4) sont montés des moyens pour attacher les nouveaux rails (R2). <IMAGE>
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